

2025 中国银行北京马拉松 非竞速轮椅运动员报名申请表

APPLICATION FORM FOR NON-RACING WHEELCHAIR ENTRANTS OF
BANK OF CHINA BEIJING MARATHON 2025

姓名 Full Name		性别 Gender		出生日期 Date of Birth	
参赛项目 Event	☐ 马拉松 Marathon				
国籍 Nationality		本人有效证件号码 ID Card/Passport No.			
联系电话 Telephone					
家庭住址 Home Address					
工作单位 Employer					
比赛当天发生紧急情况时联系人 Emergency Contact Person			姓名 Name		
			联系电话 Telephone		

注：非竞速轮椅运动员除需在 2025 中国银行北京马拉松官方网站或官方合作 APP 正常报名外，还需在官方网站下载《非竞速轮椅运动员报名申请表》，填写后连同残疾证扫描件或照片在 2025 年 9 月 15 日 18 时（北京时间）前回传至组委会邮箱(oc@beijing-marathon.com)，未向组委会报备，擅自参赛所产生的后果，由运动员自行负责。非竞速轮椅运动员不设独立组别，将于队尾出发。须听从裁判及志愿者的引导，有序出发。

Notes: In addition to registering on the official website or the official APP of Bank of China Beijing Marathon 2025, non-racing wheelchair athletes MUST download and file an *APPLICATION FORM FOR NON-RACING WHEELCHAIR*

ENTRANTS OF BANK OF CHINA BEIJING MARATHON 2025 from the official website, and then submit it together with their disability certificate copy or photo via email (oc@Beijing-marathon.com) by 18:00, 15 September 2025 (Beijing Time).

Non-racing wheelchair athletes shall be held solely responsible for any consequences arising from their unauthorized participation without reporting and filing with the Organizing Committee. No separate assembly zone will be set up for non-racing wheelchair athletes, and they will start at the tail of the whole queue. Non-racing wheelchair athletes are required to comply with the instruction of the referees and volunteers for an orderly start.